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Orientering ved ordføraren i byrjinga av møtet  

I byrjinga av møtet orienterte ordføraren kort om:  

- Møte med Fylkesmannen om interkommunal plan for sjøareal  

- Møte i Næringsutvalet  

- Samarbeidsmøte i Perlekjedet i Vidsyn, Gulen. Perlekjedet viser til de såkalla randkommunane i 

Nordhordland som ikkje skal slå seg saman.  

- Møte om båtruta i fjorden i Lindås rådhus.  

- Møte om prosjektet Kommunegeit 

- Vigsel i Fotlandsvåg 

- Kommunalpolitisk toppmøte 2018: Har vi grunn til panikk?  

- Rundtur med BIR: Bedriftsforsamling med BIR-styrene ved Mjeldstad Miljø.   

 



 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

015/18: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

Det vart varsla nokre spørsmål til slutten av møtet.  
 
---------------------------------------------------------------------- 
 
Elles var det ingen merknader til innkalling og saksliste.  
 

FS - 015/18 VEDTAK: 

"Innkalling og sakliste vert godkjent." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

016/18: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå 07.03.18 vert godkjend. 

  

  

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

Det var ikkje merknader til utsend protokoll frå møtet 07.02.18.  
 

FS - 016/18 VEDTAK: 

"Møteprotokoll frå 07.02.18 vert godkjend." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

017/18: Referatsaker og meldingar 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

   

 

 



 

 

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 

FS - 017/18 VEDTAK: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

019/18: Strategi og prinsipp for pleie- og omsorgstenestene i Osterøy kommune 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Osterøy kommune legg til grunn prinsippa, tiltaka og framdrifta slik dei er skisserte i rådmannen si 
saksutgreiing, sjå punkt 1 – 10 under konklusjon for sine pleie- og omsorgstenester. 

   

   

14.02.2018 ARBEIDSMILJØUTVALET 

Sektorleiar HOS orienterte om saka.  
 

AMU - 008/18 VEDTAK: 

AMU tek informasjonen til orientering. 

 

26.02.2018 ELDRERÅDET 

Audun Mosevoll gjekk frå møtet kl. 15.40 - fire medlemmer til stades. 
 -------------------------------------------------------------------------------------------- 
Sektorleiar for helse- omsorg og sosial møtte i saka for å gi ei orientering.  
---------------------------------------------------------------------------------------------- 
Eldrerådet kom med slik tilråding til heradsstyret: 
 
"Osterøy eldreråd har studert og drøfta konsulenten Vist sitt bidrag for den framtidige 
omsorgstenesta i Osterøy. Det er eit spanande og tankevekkjande bidrag, som gjev oss alle 
utfordringar til aktiv utvikling til omsorgstenestene i kommunen.  
Eldrerådet vil gjerne delta i denne prosessen saman med aktuelle brukarar. 
 
Eldrerådet vil særlig peike på no:  
  
1. Hovudmålet for omsorgstenestene må vera at eldre og sjuke kjenner seg trygge på å få turvande 
bistand (konf. helse- og omsorgsplanen) når det trengs.  
  



 

 

2. Legg me «omsorgstrappa» til grunn for utviklingsarbeidet vårt er det heilt turvande å fokusere på 
alle trinna i trappa, ikkje berre det øvste (tal sjukeheimsplassar). Det er berre ved å byggja frå fyrste 
trinn at ein etter kvart kan få det rasjonelle tal sjukeheimsplassar i kommunen og eit balansert 
tenestetilbod.  
  
3. "Bufellesskap/ omsorgsbustad + "  må utviklast ved Osterøytunet eller knytt til dette." 
  
  
AVRØYSTING 
Tilrådinga vart samrøystes vedteke.   
 
 

ELD - 007/18 VEDTAK: 

Eldrerådet si tilråding til heradsstyret: 
  
"Osterøy eldreråd har studert og drøfta konsulenten Vist sitt bidrag for den framtidige 
omsorgstenesta i Osterøy. Det er eit spanande og tankevekkjande bidrag, som gjev oss alle 
utfordringar til aktiv utvikling til omsorgstenestene i kommunen.  
Eldrerådet vil gjerne delta i denne prosessen saman med aktuelle brukarar. 
 
Eldrerådet vil særlig peike på no:  
  
1. Hovudmålet for omsorgstenestene må vera at eldre og sjuke kjenner seg trygge på å få turvande 
bistand (konf. helse- og omsorgsplanen) når det trengs.  
  
2. Legg me «omsorgstrappa» til grunn for utviklingsarbeidet vårt er det heilt turvande å fokusere 
på alle trinna i trappa, ikkje berre det øvste (tal sjukeheimsplassar). Det er berre ved å byggja frå 
fyrste trinn at ein etter kvart kan få det rasjonelle tal sjukeheimsplassar i kommunen og eit 
balansert tenestetilbod.  
  
3. "Bufellesskap/ omsorgsbustad + "  må utviklast ved Osterøytunet eller knytt til dette. " 
  
  
 

 

07.03.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne kom med slik tilråding til heradsstyret: 
 
"Rådet ønskjer å slutte seg til eldrerådet si tilråding. I tillegg ønskjer rådet at det skal leggjast vekt på 
universell utforming under bygginga av nye omsorgsbustader. Det er viktig å presisere at det bør 
leggjast vekt på universell utforming for alle slags typar funksjonshemmingar, og ikkje berre for 
rørslehemma. Rådet ønskjer òg å vere involvert i planprosessen for nybygg. Planar og teikningar må 
vere klart til å presenterast for rådet før sjølve bygginga tek til."    
 
AVRØYSTING 
Tilrådinga vart samrøystes vedteke.  
 
 
 



 

 

 
 

RFF - 009/18 VEDTAK: 

Tilråding til heradsstyret:  
 
"Rådet ønskjer å slutte seg til eldrerådet si tilråding. I tillegg ønskjer rådet at det skal leggjast vekt 
på universell utforming under bygginga av nye omsorgsbustader. Det er viktig å presisere at det 
bør leggjast vekt på universell utforming for alle slags typar funksjonshemmingar, og ikkje berre for 
rørslehemma. Rådet ønskjer òg å vere involvert i planprosessen for nybygg. Planar og teikningar 
må vere klart til å presenterast for rådet før sjølve bygginga tek til."    
 
 

 

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 

FS - 019/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling heradsstyret:  
 
"Osterøy kommune legg til grunn prinsippa, tiltaka og framdrifta slik dei er skisserte i rådmannen 
si saksutgreiing, sjå punkt 1 – 10 under konklusjon for sine pleie- og omsorgstenester." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

018/18: Kommuneplanen sin samfunnsdel - Utlegging til 1. gongs offentleg ettersyn 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Kommuneplanen sin samfunnsdel vert lagt ut til 1. gongs offentleg ettersyn, jf. PBL § 11-
14. 

 

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

Kjersti Vevatne, V, gjorde slikt framlegg:  
 
"Tiltak i handlingsdelen vert tatt ut av samfunnsplanen. 
Grunngjeving: 
* Tiltak høyrer til i underliggande planar, og skal vere eit svar frå sektorane på mål og strategiar lagt i 
samfunnsplanen. 
* Kva som er dei beste grepa for å nå mål og strategiar i samfunnsplanen, kan endre seg i løpet 
samfunnsplanen si levetid. 
* Kva tiltak som er mest aktuelle for å nå måla bør komme frå sektorane sjølve, synleggjort i 



 

 

kommuneplan, kommunedelplanar, temaplanar og andre strategiske dokument." 
 
 
Framlegget vart trekt før avrøysting. 
 
Formannskapet  gjorde slikt framlegg:  "Saka vert utsett." 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting   
 
Formannskapet sitt framlegg:      9 røyster (1KRF, 2FRP, 2AP, 1H, 1MDG, 1SP, 1V)  
 
Rådmannen sitt framlegg:             ingen røyster     
 
 

FS - 018/18 VEDTAK: 

"Saka vert utsett."  
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

020/18: Utbyggingsavtale - Reguleringsplan Vevleheiane bustad plan nr. 1253 2013003 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

“Utbyggingsavtale for realisering av reguleringsplan for Vevleheiane bustad Plan nr. : 
1253 2013003, som er underteikna av utbyggar Karl Johnny og Linda Birkeland, vert lagt 
ut til høyring. 

Utlegging til høyring skjer i medhald av plan- og bygningslova § 17-4.” 

   

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 

FS - 020/18 VEDTAK: 

“Utbyggingsavtale for realisering av reguleringsplan for Vevleheiane bustad Plan nr. : 1253 
2013003, som er underteikna av utbyggar Karl Johnny og Linda Birkeland, vert lagt ut til høyring. 

Utlegging til høyring skjer i medhald av plan- og bygningslova § 17-4.” 



 

 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

021/18: Kommunalt næringsfond - retningsliner og finansiering 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Kommunen sitt næringsfond vert oppretthalde. Formannskapet vert forvaltar fondet og avgjer 
søknader om tilskot/lån. Retningslinene for bruk og forvaltning av næringsfondet vert endra i 
samsvar med dette. Fondet næringsarbeid i Osterfjordregionen vert avslutta og midlane vert 
overførte til Næringsfondet.» 

   

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

Ordførar gjorde slikt framlegg:  
 
"Rådmannen sitt framlegg vert vedteke med slikt tillegg:  
Utkastet til «retningslinene for bruk og forvaltning av Osterøy kommune sitt næringsfond» vert endra 
slik: 
 - Punktet om at fondet skal prioritere å skaffe arbeidsplassar til kvinner jf. § 1, skal strykast.  
- Paragraf 1 må  korrigerast og oppdaterast til å gi korrekte opplysningar i ein ny versjon.   
- Dokumentet for retningslinene må gjennomgå språkkorrektur." 
 
 
AVRØYSTING 
 
Alternativ avrøysting  
Ordførar sitt framlegg:                     9 røyster (1KRF, 2FRP, 2AP, 1MDG, 1H, 1SP, 1V) 
 
Rådmannen sitt framlegg:               ingen røyster  
 
 

FS - 021/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
 
"Rådmannen sitt framlegg vert vedteke med slikt tillegg:  
 
Utkastet til «retningslinene for bruk og forvaltning av Osterøy kommune sitt næringsfond» vert 
endra slik: 
 
 - Punktet om at fondet skal prioritere å skaffe arbeidsplassar til kvinner jf. § 1, skal strykast.  
- Paragraf 1 må  korrigerast og oppdaterast til å gi korrekte opplysningar i ein ny versjon.   
- Dokumentet for retningslinene må gjennomgå språkkorrektur." 
 



 

 

 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

022/18: Bruvik skule - framtidig bruk 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Rådmannen får fullmakt til å selje Bruvik skule på den opne marknaden» 

 

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

Johannes Bysheim, AP, gjorde på vegne av formannskapet slikt framlegg om tilleggspunkt:  
 
"Bygget skal ikkje seljast vesentleg under takst. 
Det skal leggast til grunn at kommunen er positiv til bruksendring." 

 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting  
 
Johannes Bysheim sitt framlegg:      9 røyster (1KRF, 2FRP, 2AP, 1MDG, 1H, 1SP, 1V) 
 
Rådmannen sitt framlegg:                  ingen røyster  
 

FS - 022/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
 
«Rådmannen får fullmakt til å selje Bruvik skule på den opne marknaden.  
Bygget skal ikkje seljast vesentleg under takst. 
Det skal leggast til grunn at kommunen er positiv til bruksendring.» 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

023/18: Framtidig bruk av skulebygg i Hosanger 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Leigeavtalen med Hosanger Montessoriskule v/Stiftinga Hosanger Barnetun vert ikkje forlenga. 
Osterøy kommune treng heile bygget til barnehagedrift. Stiftinga får likevel høve til å leiga skulen 
fram til 01.09.2020.» 



 

 

   

 

 

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

Ordførar ba om vurdering av sin gildskap i saka, då kona hans kan ha interesser i saka. Kona er rektor 
på Hjellvik Montesorriskule, som må reknast som ei konkurrerande verksemd.  
 
Johannes Bysheim, AP, ba om vurdering av sin gildskap, då mor og søster arbeider på skulen.  
 
- Dei tok ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap.  
 
AVRØYSTING - gildskap  
 
Ordførar vart samrøystes kjend gild i saka.  
 
Johannes Bysheim, AP, vart samrøystes kjend gild i saka. 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Kjersti Vevatne,V, gjorde slikt framlegg på vegne av formannskapet:  
 
"Leigeavtalen med Hosanger Montessoriskule v/Stiftinga Hosanger Barnetun vert ikkje forlenga. 
Stiftinga får likevel høve til å leiga skulen fram til 01.09.2021. 
 
Administrasjonen skal legge fram ei sak der ein vurderer alternativ for Mjøsdalen barnehage. Eit av 
alternativa skal vere sal av skulebygget og bygging av ny barnehage i nordre del av Osterøy / utviding 
av annan kommunal barnehage." 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting  
 
Kjersti Vevatne sitt framlegg:             9 røyster (1KRF, 2FRP, 2AP, 1MDG, 1H, 1SP, 1V) 
 
Rådmannen sitt framlegg:                   ingen røyster 
 
 

FS - 023/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
 
"Leigeavtalen med Hosanger Montessoriskule v/Stiftinga Hosanger Barnetun vert ikkje forlenga. 
Stiftinga får likevel høve til å leiga skulen fram til 01.09.2021. 
 
Administrasjonen skal legge fram ei sak der ein vurderer alternativ for Mjøsdalen barnehage. Eit av 
alternativa skal vere sal av skulebygget og bygging av ny barnehage i nordre del av Osterøy / 
utviding av annan kommunal barnehage." 
 

 



 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

024/18: Hamre skule - framtidig bruk 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Rådmannen får fullmakt til å selje gamle Hamre skule til Stiftinga Hamre Grendaskule.» 

  

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg:    
 
"Bygget vert lagt ut for sal på den opne marknaden. 
Bygget skal ikkje seljast vesentleg under takst. 
Det skal leggjast til grunn at kommunen er positiv til evt. bruksendring. 
 
Dersom bygget vert kjøpt til anna føremål enn å driva skule skal skulen få inntil tre skuleår på å finna 
andre lokale." 

 
Framlegget vart trekt før avrøysting.  
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Det var halde pause i drøftingane med gruppemøte mellom AP,  H og V frå kl. 16.33 - kl. 16.40.  
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg om eit tilleggspunkt på vegne av AP, V og H:  
 
"Tilleggspunkt: 
- Bygget skal seljast til takst. 
- Grendarådet skal få fyrste rett til kjøp." 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
 
Det vart halde pause i drøftingane med gruppemøte mellom KRF, MDG, SP og  FRP frå kl. 16.44 - kl. 
16.47. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
AVRØYSTING  
Alternativ avrøysting   
 
Framlegg frå AP, V og H:          4 røyster (2AP, 1V, 1H)  
 



 

 

Rådmannen sitt framlegg:       5 røyster (1KRF, 2FRP, 1MDG, 1SP)  
 

FS - 024/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  

«Rådmannen får fullmakt til å selje gamle Hamre skule til Stiftinga Hamre Grendaskule.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

025/18: Hjellvik skule - framtidig bruk 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Rådmannen får fullmakt til å selje gamle Hjellvik skule til Hjellvik Montessoriskule.» 

  

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

 
Ordførar ba om vurdering av sin gildskap i saka, då kona hans kan ha interesser i saka. Kona er rektor 
på Hjellvik Montesorriskule.  
- Han tok ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap. Annbjørg B. Herland møtte som vara i saka. 
 
AVRØYSTING - gildskap 
Ordføraren vart samrøystes kjend ugild i saka. Vedtaket vart gjort med heimel i fvl. § 6, 1. ledd, 
bokstav b. ...En offentlig tjenestemann er ugild til å tilrettelegge grunnlaget for en avgjørelse eller til 
å treffe en avgjørelse i en forvaltningssak ... når han er i slekt eller svogerskap med en part i opp- eller 
nedstigende linje eller i sidelinje så nær som søsken; ... . 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg:  
 
"Bygget vert lagt ut for sal på den opne marknaden. 
 Bygget skal ikkje seljast vesentleg under takst. 
 Det skal leggjast til grunn at kommunen er positiv til evt. bruksendring. 
 
Dersom bygget vert kjøpt til anna føremål enn å driva skule skal skulen få inntil tre skuleår på å finna 
andre lokale." 
 
Framlegget vart trekt før avrøysting.  
 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg om eit tilleggspunkt på vegne av AP, V og H:  
 

"Tilleggspunkt:  
- Bygget skal seljast til takst. 



 

 

- Grendarådet skal få fyrste rett til kjøp." 

 

AVRØYSTING 

Alternativ avrøysting  

Framlegg frå AP, V og H:                           4 røyster (2AP, 1V, 1H)  
 
Rådmannen sitt framlegg:                        5 røyster (1KRF, 2FRP, 1MDG, 1SP)  
 
 
 

FS - 025/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret: 
 
«Rådmannen får fullmakt til å selje gamle Hjellvik skule til Hjellvik Montessoriskule.» 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

026/18: Idrettsanlegg med fleirbrukshall og fotballbane i Valestrandsområde 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Rapport utarbeidd av Asplan Viak vert teken til vitande»  

    

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 
 

FS - 026/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
 
«Rapport utarbeidd av Asplan Viak vert teken til vitande»  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

027/18: Kleiveland Gard - søknad om  skjenkeløyve for skjenking til deltakarar i slutta 

selskap 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

”I medhald av alkohollova §§ 1-4a og b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2 og 4-4 vert det gitt 
skjenkeløyve for alkoholhaldig drikk, gruppe 1 og 2, for deltakarar i slutta lag.  

Løyvehavar: Kleiveland Gard, org.nr. 915633935. 

Styrar:  Erling Kleiveland, f. 23.07.1945.  

Stedfortredar: Ingfrid Andersen, f. 02.03.1950.  

Type verksemd: Gardsturisme, servering m.m. 

  
Skjenketid alkohol gruppe 1 og 2:  kl. 08.00 – kl. 01.00.  
  

Skjenkeareal:  Innreia låve, ca. 100 m2 og uteterasse ca. 70 m2. 
 

Løyveperiode: 12.04.18  – 30.09.2020.” 

Årsgebyr for 2018 vert i medhald av alkoholforskrifta § 6-2 fastsett til kr 3060,- med årleg 
regulering i samsvar med sentrale forskrifter for gebyr. Gebyr etter omsetning kjem i tillegg.» 

   

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 

FS - 027/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
 
«I medhald av alkohollova §§ 1-4a og b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2 og 4-4 vert det gitt 
skjenkeløyve for alkoholhaldig drikk, gruppe 1 og 2, for deltakarar i slutta lag.  



 

 

Løyvehavar: Kleiveland Gard, org.nr. 915633935. 

Styrar: Erling Kleiveland, f. 23.07.1945.  

Stedfortredar: Ingfrid Andersen, f. 02.03.1950.  

Type verksemd: Gardsturisme, servering m.m. 

  
Skjenketid alkohol gruppe 1 og 2: kl. 08.00 – kl. 01.00.  
  

Skjenkeareal:  Innreia låve, ca. 100 m2 og uteterasse ca. 70 m2. 
 

Løyveperiode: 12.04.18  – 30.09.2020.” 

Årsgebyr for 2018 vert i medhald av alkoholforskrifta § 6-2 fastsett til kr 3060,- med årleg 
regulering i samsvar med sentrale forskrifter for gebyr. Gebyr etter omsetning kjem i tillegg.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

028/18: Skjenkekontroll Osterøyhallen i samband med romjulsdans 30. desember 2017 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Fotlandsvåg idrettslag ved Trond-Martin Balestrand Børtveit  vert i medhald av alkoholforskrifta 
§ 10-3, jfr. same forskrift § 10-2,  tildelt seks prikkar for overtreding av alkoholforskrifta §§ 4-1 og 
alkohollova § 4-4 i samband med arrangement i Osterøyhallen 29. – 30.12.17. 

Grunngjeving for prikktildeling: I samband med skjenkekontrollen 30.12.17 er det dokumentert at  
«person åpenbart påvirket av rusmidler» var til stades i lokalet utan å bli bortvist og dette gir 
tildeling av to prikkar, jfr. alkoholforskrifta § 10-3. Vidare er det dokumentert konsum av alkohol i 
lokalet utover tillatt skjenketid, jfr. alkoholforskrifta  § 10-3 og alkohollova § 4-4. Dette gir 
tildeling av fire prikkar, jfr. alkoholforskrifta § 10-3.» 

   

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 



 

 

FS - 028/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til Heradsstyret:  

«Fotlandsvåg idrettslag ved Trond-Martin Balestrand Børtveit  vert i medhald av alkoholforskrifta § 
10-3, jfr. same forskrift § 10-2,  tildelt seks prikkar for overtreding av alkoholforskrifta §§ 4-1 og 
alkohollova § 4-4 i samband med arrangement i Osterøyhallen 29. – 30.12.17. 

Grunngjeving for prikktildeling: I samband med skjenkekontrollen 30.12.17 er det dokumentert at  
«person åpenbart påvirket av rusmidler» var til stades i lokalet utan å bli bortvist og dette gir 
tildeling av to prikkar, jfr. alkoholforskrifta § 10-3. Vidare er det dokumentert konsum av alkohol i 
lokalet utover tillatt skjenketid, jfr. alkoholforskrifta  § 10-3 og alkohollova § 4-4. Dette gir tildeling 
av fire prikkar, jfr. alkoholforskrifta § 10-3.» 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

029/18: Fjordslottet AS - søknad om skjenkeløyve i samband med eigarskifte 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

”I medhald av alkohollova §§ 1-4a og b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2 og 4-4 vert det gjeve allment 
skjenkeløyve for all alkoholhaldig drikk, gruppe 1, 2 og 3, til Catering og Vertskapstjenester AS, 
org. nr. 920 222 420 for Fjordslottet hotell. 

Styrar David Sandem, f. 28.01.1981 og stedfortredar Alita Kristensen, f. 05.12.1985,  vert 
godkjende.  
Type verksemd: Hotell og restaurant.  
Skjenketid alkohol gruppe 1 og 2:                                        kl. 08.00 – kl. 01.00 

 
Skjenketid alkohol gruppe 3(drikk som  

inneheld mellom 22 og 60% alkohol):                                 kl. 13.00 – kl. 01.00 

Fredag/laurdag vert det gitt utvida skjenketid til kl. 02.00 for alkohol i gruppe 1, 2 og 3. Dette 
gjeld berre for gjestar i slutta selskap, jfr. Alkohollova § 4-2, 2. ledd. 

Vidare vert det gjeve allment skjenkeløyve for all alkoholhaldig drikk  på avskjerma uteområde.  
Skjenketid for uteservering alkohol gruppe 1 og 2: kl. 10.00 – kl. 01.00 

Alkohol gruppe 3 (drikk som inneheld mellom 22 og 60% alkohol):  kl. 13.00 – kl. 01.00 



 

 

For skjenking til overnattingsgjestar gjeld alkohollova § 4-4, 7.ledd. 

Skjenkeløyveperiode: 12.04.2018 – 30.09.2020. 

Det vert i medhald av serveringslova § 3 gitt serveringsløyve til Catering og Vertskapstjenester AS, 
org. nr. 920 222 420 for Fjordslottet hotell. Som dagleg leiar vert David Sandem godkjend.» 

 

  

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 

FS - 029/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret: 
  
«I medhald av alkohollova §§ 1-4a og b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2 og 4-4 vert det gjeve allment 
skjenkeløyve for all alkoholhaldig drikk, gruppe 1, 2 og 3, til Catering og Vertskapstjenester AS, org. 
nr. 920 222 420 for Fjordslottet hotell. 
Styrar David Sandem, f. 28.01.1981 og stedfortredar Alita Kristensen, f. 05.12.1985,  vert 
godkjende.  
Type verksemd: Hotell og restaurant.  
Skjenketid alkohol gruppe 1 og 2: kl. 08.00 – kl. 01.00 

 
Skjenketid alkohol gruppe 3(drikk som inneheld mellom 22 og 60% alkohol): kl. 13.00 – kl. 01.00 

Fredag/laurdag vert det gitt utvida skjenketid til kl. 02.00 for alkohol i gruppe 1, 2 og 3. Dette gjeld 
berre for gjestar i slutta selskap, jfr. Alkohollova § 4-2, 2. ledd. 

Vidare vert det gjeve allment skjenkeløyve for all alkoholhaldig drikk  på avskjerma uteområde.  
Skjenketid for uteservering alkohol gruppe 1 og 2: kl. 10.00 – kl. 01.00 

Alkohol gruppe 3 (drikk som inneheld mellom 22 og 60% alkohol): kl. 13.00 – kl. 01.00 

For skjenking til overnattingsgjestar gjeld alkohollova § 4-4, 7.ledd. 

Skjenkeløyveperiode: 12.04.2018 – 30.09.2020. 

Det vert i medhald av serveringslova § 3 gitt serveringsløyve til Catering og Vertskapstjenester AS, 
org. nr. 920 222 420 for Fjordslottet hotell. Som dagleg leiar vert David Sandem godkjend.» 



 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

030/18: Rapport etter kontroll med salsløyve for alkohol - Rema 1000 Lonevåg 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

«Trond Lillejord Mat AS, org.nr. 912 790 037, Rema 1000, Lonevåg, vert i medhald av 
alkoholforskrifta § 10-3, jfr. same forskrift § 10-2,  tildelt  ein prikk for overtreding av 
alkoholforskrifta § 3-3.  

 

Grunngjeving for prikktildeling: I samband med kontroll av salsløyve 09.02.2018  er det 
dokumentert at brus var plassert i tilknyting til alkholhaldig drikk på salsstaden. Dette er i strid 
med alkoholforskrifta § 3-3, og etter alkoholforskrifta § 10-3 medfører dette regelbrotet tildeling 
av ein prikk.» 

   

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.   
 

FS - 030/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  

«Trond Lillejord Mat AS, org.nr. 912 790 037, Rema 1000, Lonevåg, vert i medhald av 
alkoholforskrifta § 10-3, jfr. same forskrift § 10-2,  tildelt  ein prikk for overtreding av 
alkoholforskrifta § 3-3.  

Grunngjeving for prikktildeling: I samband med kontroll av salsløyve 09.02.2018  er det 
dokumentert at brus var plassert i tilknyting til alkholhaldig drikk på salsstaden. Dette er i strid 
med alkoholforskrifta § 3-3, og etter alkoholforskrifta § 10-3 medfører dette regelbrotet tildeling 
av ein prikk.» 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 

 

 



 

 

031/18: Etiske retningslinjer for Osterøy kommune  

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Etiske retningslinjer for Osterøy kommune vert godkjende slik dei går fram i vedlegg til saka. 
Retningslinjene vert sette i verk frå vedtaksdato.» 

   

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

Formannskapet gjorde slikt framlegg: "Saka vert trekt."  
 
AVRØYSTING  
Alternativ avrøysting  
 
Formannskapet sitt framlegg:     9 røyster (1KRF, 2FRP, 2AP, 1MDG, 1H, 1SP, 1V) 
 
Rådmannen sitt framlegg:            ingen røyster 
 
 

FS - 031/18 VEDTAK: 

"Saka vart trekt" 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

032/18: Reglement for folkevalde sin rett til innsyn i saksdokument 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Reglement for folkevalde sin rett til innsyn i saksdokument vert godkjend. Vedtaket er gjort i 
medhald av kommunelova § 40, nr. 5. Reglementet gjeld frå vedtaksdato.» 

   

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 

 

 



 

 

FS - 032/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret: 
  
«Reglement for folkevalde sin rett til innsyn i saksdokument vert godkjend. Vedtaket er gjort i 
medhald av kommunelova § 40, nr. 5. Reglementet gjeld frå vedtaksdato.» 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

033/18: Reglement for handsaming og avgjerd i spørsmål om inhabilitet i politiske organ 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

 «Saka vert lagt fram til handsaming og innstilling til vedtak i heradsstyret.» 

 

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

 
AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 

FS - 033/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til Heradsstyret:  
"Saka vert lagt fram til handsaming og innstilling til vedtak i heradsstyret." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

034/18: Medlemskap i Region Bergen Reiseliv. 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

«Osterøy kommune melder seg inn i Region Bergen Reiseliv.  

Kostnaden 131 000- vert delt likt mellom Osterøy Reiselivslag og kommunen. 

Osterøy kommune stør og Osterøy Reiselivslag sin prosjektsøknad til Hordaland Fylkeskommune 
der det kommunale bidraget er 30 000-. 

Reiselivssatsinga 95 500- vert å finansiera gjennom kommunen sitt næringsfond (Sak 21/18).» 

 

   



 

 

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 

FS - 034/18 VEDTAK: 

 

"Osterøy kommune melder seg inn i Region Bergen Reiseliv.  

Kostnaden 131 000- vert delt likt  mellom Osterøy Reiselivslag og kommunen. 

Osterøy kommune stør og Osterøy Reiselivslag sin prosjektsøknad til Hordaland Fylkeskommune 
der det kommunale bidraget er 30 000-. 

Reiselivssatsinga 95 500- vert å finansiera gjennom kommunen sitt næringsfond (Sak 21/18)." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Andre saker/ spørsmål  

 

Jon Flydal Blichfeldt, MDG, oppmoda kommunen til å bruke eit klarare språk, slik at det er lett å 

forstå innhaldet. Dette gjeld blant anna i sakshandsaming, informasjonsarbeid og svar kommunen gir 

til innbyggjarar. Blichfeldt oppmodar òg kommunen til å nytte ei språknorm i sitt skriftelege arbeid.   

 

Rita Tveiten, AP, oppmoda kommunen til å arbeide med den språklege utforminga av vedtak. 

Vedtaka bør formulerast slik at det ikkje oppstår tvil om betydinga av vedtaket.  

 

Formannskapet etterspør ein gjennomgang av alle utvalsreglement før fellesferien.  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Til å skrive under møteprotokollen saman med ordføraren vart desse valde: Alf Terje Mortensen og 

Berit Moslett Borge   

 

 

Lonevåg, 23.03.18 

 

 

Marie Koksvik Thorsen 

Utvalssekretær  

 

 

 

 

 

----------------------------------                    --------------------------------------              ----------------------------------- 

Jarle Skeidsvoll                                        Alf Terje Mortensen                             Berit Moslett Borge  

Ordførar  
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